
 

 

Dear customers and business partners, 

 

All reference products from Testfabrics, Inc. are expertly tested and meet the 
requirements of the respective standards for their area of application. For validation, 

Testfabrics, Inc. provides certificates of conformity for your products. 

 

 

Most Testfabrics, Inc. items are equipped with a QR code on the packaging, which you 
can use to directly validate your product and request your desired certificate of 

conformity. You will be redirected to the Testfabrics Product Validation app, which is 
available for both Apple and Android. 

Registration is not required. 

 

 

If the product is not equipped with a corresponding QR code by Testfabrics, Inc., you can 
request the desired certificate via the following link by entering your batch/lot number 

and product number. Within 48 you will receive your desired document. 

http://www.testfabrics.com/request_certificate.php 

 

 

Thank you for your trust. 

 

http://www.testfabrics.com/request_certificate.php


 

 

Sehr geehrte Kunden und Geschäftspartner, 

 

alle Referenzprodukte von Testfabrics, Inc. sind fachkundig geprüft und entsprechen den 
Anforderungen aus den jeweiligen Standards für deren Anwendungsbereich. Zur 

Validierung stellt Testfabrics, Inc. Konformitätszertifikate für Ihre Produkte zur 
Verfügung. 

 

 

Die meisten Artikel der Firma Testfabrics, Inc. sind ausgestattet mit einem QR-Code auf 
der Verpackung, über den Sie direkt Ihr Produkt validieren und Ihr gewünschtes 

Konformitätszertifikat anfordern können. Sie werden zur App „Testfabrics Product 
Validation“ weitergeleitet, die sowohl für Apple als auch für Android verfügbar ist. 

Eine Registrierung ist nicht erforderlich. 

 

 

Sollte das Produkt nicht von Testfabrics, Inc. mit entsprechendem QR-Code 
ausgestattet sein, können Sie über folgenden Link mit Eingabe Ihrer 

Chargen/Lotnummer und Produktnummer das gewünschte Zertifikat anfragen. 
Innerhalb von 48 erhalten Sie ihr gewünschtes Dokument. 

http://www.testfabrics.com/request_certificate.php 

 

 

Vielen Dank für Ihr Vertrauen. 

 

http://www.testfabrics.com/request_certificate.php

